
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 29. april 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1213 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1213:  

”Hvad er ministerens forventninger til det videre forløb med medicinsk cannabis i 

Danmark?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til besvarelsen af SUU alm. del spm. 1209. Besvarelsen er vedlagt som 

bilag.  

 

 

Med venlig hilsen 
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